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MĚSTO PRO STÁLE LEPŠÍ ŽIVOT

VOLTE ČÍSLO 5!

BLOVICE
Vážení spoluobčané,
je pro nás velkou ctí, že můžeme být 
na kandidátce ODS pro nadcházející komunální 
volby. Celý náš tým je složen z osobností, které 
jsou aktivní a pro nás všechny mnohé vykonaly. 
Přinášíme nové tváře mladých lidí s jejich 
zdravým pohledem na svět a život ve městě. 
Jistě poznáváte i další s životními zkušenostmi 
a různorodými profesemi. Všichni se vzájemně 
prolínají a doplňují kolem lídra naší kandidátky 
a kandidáta na starostu pana Jakuba Sochora, 
mladého, velice vzdělaného, pracovitého 
a slušného člověka. Společně dokážeme náš 
klidný a bohatý domov dále úspěšně rozvíjet.



Hospodaření m
ěsta

Â
 chcem

e zachovat vyrovnaný rozpočet m
ěsta, ale při 

zachování investic a dotací
Â

 zrevidujem
e m

ajetek m
ěsta a jeho využití, a to za úče-

lem
 m

axim
álního využití potenciálu pro občany; nehod-

lám
e m

ajetek rozprodávat, jen m
axim

álně využít
Â

 budem
e v užším

 kontaktu s okolním
i obecním

i sam
o-

správam
i

Â
 pohlídám

e rozum
né využití pozem

ků bývalé cihelny
Â

 zvětším
e počet grantových program

ů m
ěsta, neboť si 

m
yslím

e, že existuje velké m
nožství skvělých nápadů 

od sam
otných občanů pro rozvoj m

ěsta, jen nejsou sa-
m

ostatně financovatelné a potřebují podporu
Â

 pokusím
e se m

axim
alizovat m

nožství státních i evrop-
ských dotací proudících do našeho m

ěsta
Â

 naleznem
e další m

ísta pro výstavbu nových rodinných 
dom

ů

Â
 Blovice již nejsou oblíbenou a všeobecně znám

ou výlet-
ní destinací, jak tom

u bylo například za první republiky; 
m

yslím
e si ale, že je to škoda, a budem

e tedy podporo-
vat rozvoj cestovního ruchu v našem

 m
ěstě a okolí

Â
 dalším

 význam
ným

 tém
atem

 dneška je všudypřítom
ný 

světelný sm
og; ten se pokusím

e v Blovicích om
ezit, což 

krom
ě lepšího prostředí přinese i rozpočtové úspory

Spolková činnost
Â

 spolková činnost je esenciální součástí každé obce; 
rozhodně tedy budem

e podporovat m
ístní spolkovou 

činnost jak ve m
ěstě, tak v připojených vsích, kde je 

potřeba m
ístní spolkové činnosti ještě vyšší

Â
 podpořím

e m
ístní sportovní kluby, a to jak ty stávající, 

tak případně nově vznikající ve sportech, které zatím
 

nem
ají v Blovicích tradici

Â
 obnovím

e v Blovicích soutěže celorepublikové význam
-

nosti

Doprava a infrastruktura
Â

 otevření cesty v Nové Huti bohužel znam
enalo začátek 

jejího využívání pro rychlou jízdu; navrhujem
e osazení 

alespoň části této cesty retardéry tak, aby cesta byla 
bez obav použitelná pro procházky občanů

Â
 zajistím

e zlepšení stavu některých nepřehledných kři-
žovatek v Blovicích, například křižovatky u ZUŠ nebo 
hradišťského statku

Â
 postavím

e chodník ve Vlčicích, a to od odbočky k DPS 
až do Staré Huti; současný stav je naprosto nevyhovu-
jící a nebezpečný

Â
 zařídím

e otevření průchodu zám
eckým

 parkem
 z centra 

do Bohušova; chcem
e, aby se zám

ecký park stal opět 
nedílnou součástí m

ěsta

Â
 chcem

e, aby Blovice šly s dobou; podpořím
e výstavbu 

nabíjecí stanice pro elektrom
obily a zároveň čerpací 

stanice pro auta na vodíkový pohon
Â

 problem
atika špatné dopravní situace u areálu škol 

v Družstevní ulici zvláště v ranních a odpoledních ho-
dinách je znám

á již m
noho let a je nutné ji řešit, neboť 

ztěžuje dopravu nejen obyvatelům
 Družstevní ulice, ale 

i žákům
 a jejich rodičům

Â
 budem

e podporovat značení turistických a cyklotras 
a jejich údržbu

Â
 chcem

e udržet rozsah veřejné dopravy ve stávajícím
 

rozsahu
Â

 připravím
e projekty na úpravu veřejných prostranství 

(nejen) ve spádových vsích, aby m
ohly sloužit k setká-

vání m
ístních obyvatel

Â
 opravím

e veřejné záchody u nám
ěstí

Â
 rozšířím

e kam
erový systém

 na rizikových m
ístech ve 

m
ěstě

Školství, kultura a zdravotnictví
Â

 m
ládež je naše budoucnost a je potřeba se věnovat je-

jím
u vzdělávání; podpořím

e nejen form
ální vzdělávání 

v našem
 m

ěstě (M
Š, ZŠ, SŠ, Gym

názium
), ale i nefor-

m
ální (DDM

), zvýším
e kapacitu školských zařízení

Náš program
 pro ještě lepší Blovice 

(2022-2026)
Podle projektu Obce v datech byly Blovice v roce 2021 5. nejlepším

 m
ěstem

 v Plzeňském
 kraji a 36. nejlep-

ším
 m

ístem
 k životu v naší republice. Pojď

te spolu s nám
i tento výsledek ještě vylepšit!

Digitální vstup do druhého 
čtvrtstoletí…
Â

 chcem
e větší inform

ovanost občanů o krocích radnice 
v našem

 m
ěstě; zajistím

e veřejně přístupný online pře-
nos jednání zastupitelstva včetně rychlého inform

ování 
o přijatých usneseních na w

ebu m
ěsta i v Blovických 

novinách
Â

 občané nejlépe vědí, kde by šlo život v Blovicích zlepšit; 
navrhujem

e využívání pocitových m
ap, kde se budou 

m
oci občané aktivně vyjádřit, která m

ísta by si zaslou-
žila větší péči a údržbu

Â
 prosadím

e aktivní používání m
obilních aplikací na hlá-

šení závad na m
ěstském

 m
obiliáři či nepořádku na ve-

řejných prostranstvích ke kom
unikaci m

ezi občanem
 

a m
ěstem

Â
 hodlám

e pravidelně inform
ovat o plánech m

ěsta i o plá-
nech dalších organizací na našem

 územ
í (konkrétní in-

form
ace o stavbě železničního koridoru a další)

Â
 zajistím

e pokračování v inform
ování občanů o aktivi-

tách m
ěsta na sociálních sítích

…
ale zároveň hrdí na m

inulost
Â

 důstojně připom
enem

e 740 let od první písem
né zm

ín-
ky o Blovicích v roce 2024

Â
 zajistím

e pojm
enování nových ulic prim

árně podle m
íst-

ních osobností nebo čestných občanů
Â

 budem
e pořádat pravidelné připom

ínání m
ístních osob-

ností (například v roce 2023 uplyne 95 let od úm
rtí 

Adolfa Krause a 120 od úm
rtí Henri Oppera de Blow

itz)
Â

 budem
e provádět péče o drobné kulturní pam

átky, vá-
lečné pom

níky a hroby význam
ných osobností na úze-

m
í našeho m

ěsta

Životní prostředí
Â

 dle našeho názoru je bezpodm
ínečně nutná oprava 

a údržba zadržovací nádrže nad Vlčicem
i; jak je vidět, 

nádrž přinesla občanům
 Vlčic více starostí než radostí

Â
 zadržování vody v krajině je ale aktuálním

 tém
atem

 
a i m

ěstské zastupitelstvo se m
usí v této problem

atice 
angažovat

Â
 v blovickém

 katastru zaujím
á nezanedbatelnou část 

Přírodní park Buková hora – Chýlava; tato přírodní pa-
m

átka v sobě skrývá nevyužitý potenciál ve form
ě od-

počinkového m
ísta

Â
 voda vhodná k pití je základním

 lidským
 právem

, a proto 
budem

e důsledně kontrolovat kvalitu vody ve vodovodu 
a pom

ůžem
e rozšířit vodovodní síť i do dalších částí na-

šeho m
ěsta

Â
 podpořím

e sportovně i intelektuálně nadanou blovic-
kou m

ládež
Â

 po dvou letech izolací a karantény je nutné znovu oži-
vit kulturní život v našem

 m
ěstě, a to jak tradičním

i, tak 
m

éně tradičním
i akcem

i a program
y

Â
 již několik desítek let jsou m

ěsta Teublitz a Triptis naši-
m

i partnerským
i m

ěsty a zvláště v dnešní době by m
ělo 

být naším
 cílem

 tyto spolupráce prohlubovat
Â

 udržení  lékařů v Blovicích je naší prioritou, a to nejen na 
poliklinice, ale i v soukrom

ých praxích
Â

 rozšířím
e kapacitu DPS
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6. Jaroslava
Jägerová
50 let, zaměstnanec PČR

1. Jakub Sochor
22 let, jaderný chemik, technolog pitných vod

11. Dana Menclová
63 let, ředitelka
MŠ Blovice v.v.

8. Miloslav Pilz
82 let,
zkušební technik v.v.

13. Mgr. Lenka
Markvartová
55 let, učitelka ZŠ

7. Petr Brandl
37 let,
podnikatel

12. MUDr. Olga
Javůrková
48 let, praktická lékařka

9. Ladislav Mráz
39 let,
strážný na zámku Kozel

14. Jiří Pohanka
43 let,
vedoucí řidič ZZS

4. Lucie Podušková
22 let, studentka 
právnické fakulty

2. Jan Poduška
74 let, bývalý starosta 
města Blovice

5. Martina Roulová
53 let,
pokladní v Penny

3. Josef Andrlík
59 let, vedoucí výstupní TK 
Škoda Plzeň

10. Jaroslav Krpejš
69 let,
projektant vodovodů

15. Jan Poduška
47 let,
podnikatel
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arm. gen. v. v. Ing. Jiří Šedivý
bývalý náčelník Generálního štábu Armády ČR
Znám pana Jana Podušku a pana Josefa Andrlíka jako chlapy zásadové s pevnými 
názory. Zejména si Vážím jejich vlastenectví a patriotismu. Léta jezdím do Blovic na 
oslavy osvobození a uctění všech blovických válečných hrdinů. Oceňuji, že bývalý 
starosta Jan Poduška dokázal těmto oslavám dát velmi důstojný ráz.
Věřím, že v dalším volebním období všichni zvolení budou úspěšně pracovat ku pro-
spěchu krásného města Blovice.

KOMUNÁLNÍ VOLBY 2022
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Mgr. Martin Baxa
ministr kultury a poslanec za Plzeňský kraj
K Blovicím mám nejenom jako krajský zastupitel a poslanec za celý Plzeňský kraj 
velmi vřelý vztah. Pravidelně a rád do Vašeho města jezdím například na květno-
vé oslavy osvobození. V době, kdy jsem měl na kraji jako náměstek hejtmana na 
starosti kulturu a památky, jsem také často pracovně navštěvoval Muzeum jižního 
Plzeňska.
Vždy jsem při svých pracovních i soukromých cestách s radostí sledoval, jak se 
město Blovice rozvíjelo v době dlouholetého starostování Jana Podušky. Jsem pro-
to rád, že se opět rozhodl podpořit kandidátku občanských demokratů a znovu se 
uchází o hlasy voličů a místo v zastupitelstvu. Moji osobní podporu má nejenom on, 
ale také jeho nástupce v čele kandidátky blovické ODS – Jakub Sochor. 
Spojení těchto dvou osobností nabízí vhodné propojení zkušenosti a nové ener-
gie, kterou v týmu blovických občanských demokratů představuje právě mladý 

odborník na jadernou chemii Jakub Sochor. Jsem přesvědčený, 
že i díky němu si kandidátka blovické ODS zaslouží Vaši podporu 
u volebních uren. Hlas pro tuto kandidátku bude hlasem pro dal-
ší rozvoj Vašeho krásného města!

doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D. 
bývalá rektorka ZČU, poslankyně a hejtmanka, zastupitelka města Plzně
Podporuji kandidátku blovické ODS, neboť její kandidáti jsou zárukou, že budou 
aktivně pracovat pro rozvoj města Blovice.  Lídrem je Jakub Sochor, sportovec, 
vzdělaný a velmi pracovitý mladý člověk,  zkušenosti přináší Jan Poduška, bývalý 
dlouholetý úspěšný starosta. Je mezi nimi i MUDr. Olga Javůrková, se kterou jsem 
spolupracovala v těžké “covidové době“. Patřila mezi první praktické lékaře našeho 
kraje, kteří se velmi intenzivně zapojili do očkování občanů.  Na kandidátce jsou 
prostě lidé, kterým na občanech města Blovice záleží. Dejte jim prosím svůj hlas 
a volte blovickou ODS.

Podporuji spojení

zkušenosti a nové energie pro Blovice


